
 

Tájékoztató 

a két ülés közötti legfontosabb eseményekről, tárgyalásokról 

Június 2-án: 

 Intézményvezetőkkel kibővített vezetői megbeszélést tartottam, melyet a Kunszentmártoni Operatív Törzs ülése követett. 

 A Kunszentmártoni Rendőrkapitányságon - Simon Imre kapitányságvezető úr meghívásárnak eleget téve -találkoztam Dr. 

Urbán Zoltán megyei rendőrfőkapitánnyal, aki bemutatta utódját, Dr. Rádi Norbert r.ezredest. Ezredes úr szeptember 1-

től váltja rendőrfőkapitány urat, aki pedig Győr-Moson-Sopron megyében lát el majd hasonló feladatot. 

 

Június 3-án: 

 A nyári iskolai ügyelet, illetve a “Biztonságos Vakáció” témakörében tartottunk egyeztetést, melyen jelen volt Takácsné 

Szilágy Erzsébet igazgató asszony is. 

 

Június 4-én: 

 Fogadóórát tartottam. 

 Egyeztettem Izsó Gyula ügyvezető igazgató úrral (EC-Energie Investment Kft.) 

 

Június 5-én: 

 Forgó Miklós plébániai kormányzóval egyeztettünk az egyházi temetők ügyében. 

 

Június 6-án: 

 A Körös Horgászegyesület által szervezett egyéni horgászverseny eredményhirdetésén vettem részt. 

 

Június 8-án: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

 Az Ipari Park infrastrukrurális fejlesztése kapcsán tartottunk egyeztetést. 

 A Szent Gellért Kegyeleti Kft. vezetőségével egyeztettünk az egyházi temetők állapotáról. 

 

Június 10-én: 

 Egyeztettünk a “Kunszentmárton Komplex turisztikai célú fejlesztése” elnevezésű projektünkkel kapcsolatban. 

 

Június 15-én: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

 

Június 16-án: 

 Aláírásra került az ajándékozási szerződés, melynek keretein belül Szamecz Lászlóné az önkormányzatnak ajándékozta a 

tulajdonában lévő, Deák Ferenc út 18. szám alatti ingatlant. Az ingatlant a köz javára (pl. Kulturális célra) kell fordítani. 

 A Ricsilla Sport Kft. vezetője, Mészáros Richárd bemutatta a Debreceni Kosárlabda Akadémia szakmai igazgatóját, 

Berényi Sándort, valamint vezetőit az általános iskola és az önkormányzat vezetőségének. Az Akadémia viszi tovább 

megállapodás alapján ősztől az általános iskolások utánpótlás nevelését. 

 A felső és alsó temetőben bejárást végeztünk a Szent Gellért Kegyeleti Kft. Részéről Molnár Lajos úrral, az INNO 

Szolnok Kft. Részéről Szalóki Péter úrral. Vizsgáltuk a jelenlegi hulladéktárolók kiváltásának lehetőségét, illetve a 

hulladék elszállításának gyakorlatiasabb megoldását. 

 

Kunszentmárton, 2020. június 18. 
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